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ZZÁÁPPIISS  
  

ze 44. veřejného zasedání Zastupitelstva města v Libáni, 

které se konalo dne 31. srpna 2022 od 17.00 hodin 

v zasedací místnosti MěÚ Libáň  
 

Přítomni:  9 členů zastupitelstva města: Petr Havlík, Ing. Hana Ježková, Bc. Lucie 

Kejzralová, Martin Kohout, Jaromír Přibyl, Jindřich Řezníček, Bc. Kamila 

Sokolová, Bc. Gabriela Šoutová, Ing. Michal Zahradníček 
 

Omluveni: 0 členů zastupitelstva  

   

Neomluveni:  0 členů zastupitelstva   
 

Přítomní občané (podepsaní na prezenční listině) v počtu 13 osob 

      hosté (podepsaní na prezenční listině) v počtu 0 osob 

 

 

Zasedání Zastupitelstva města Libáň bylo zahájeno v 17.15 hodin starostou města panem Jaromírem 

Přibylem. Pan starosta se zároveň omluvil za zpoždění zahájení veřejného zasedání z důvodu 

déletrvající pracovní schůzky zastupitelů, na které byl nadpoloviční většinou zastupitelů vznesen 

požadavek na úpravu rozpočtového opatření. 

 

Starosta přivítal zastupitele i občany města a informoval o tom, že zasedání bylo řádně svoláno 

v souladu   s § 92 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení) v platném znění. 

 

Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích je na úřední desce Městského úřadu Libáň zveřejněna 

v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 23. 8. 2022 pod č.j. 69/2022. Současně byla 

zveřejněna na „elektronické úřední desce“ na www.mestoliban.cz.  
 

Dle prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha zápisu) je přítomno 9 členů 

zastupitelstva (z celkového počtu 9 členů zastupitelstva), zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 

odst. 3 zákona o obcích – je-li přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelstva). 

 

Z tohoto zasedání bude pořízen audiozáznam. Tento zápis není doslovným záznamem průběhu 

jednání. Zápis zachycuje přítomné osoby, předložené návrhy, výsledky hlasování a přijatá usnesení. 

 

Volba návrhové komise, ověřovatelů zápisu a určení zapisovatele 

 

Do návrhové komise byli navrženi: pí. Bc. Kamila Sokolová, pí. Bc. Lucie Kejzralová a p. Jindřich 

Řezníček.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Libáň volí návrhovou komisi ve složení: pí. Bc. Kamila Sokolová, pí. Bc. 

Lucie Kejzralová a p. Jindřich Řezníček. 

 

Výsledek hlasování:    

Pro           9 

Proti   0  

Zdrželi se      0 

Usnesení bylo přijato. 
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Za ověřovatele zápisu byli navrženi: p. Petr Havlík a pí. Bc. Gabriela Šoutová.  

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo města Libáň volí ověřovatele zápisu p. Petra Havlíka a pí. Bc. Gabrielu Šoutovou.  

  

Výsledek hlasování:    

Pro   9 

Proti        0  

Zdrželi se   0      

Usnesení bylo přijato. 

 

Zapisovatelkou určuje pan starosta paní Mgr. Janu Valnohovou. 

  

Schválení programu 

 

1. KONTROLA PLNĚNÍ USNESENÍ ZE 43. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZM 

2. SCHVÁLENÍ ZHOTOVITELE AKCE „ZLIV – OPRAVA HŘBITOVNÍ ZDI 

II. ETAPA“ 

3. SCHVÁLENÍ ZHOTOVITELE AKCE „HASIČSKÁ ZBROJNICE PSINICE – 

VÝMĚNA STŘEŠNÍ KRYTINY“ 

4. ROZPOČTOVÁ OPATŘENÍ ROKU 2022  

5. ZÁMĚR PRODEJE BYTOVÉ JEDNOTKY Č. 4 V Č. P. 63 V LIBÁNI 

OBÁLKOVOU METODOU 

6. ZÁMĚR PRODEJE ČÁSTÍ OBECNÍCH POZEMKŮ      

7. SCHVÁLENÍ PODÁNÍ ŽÁDOSTI O DOTACI 

8. SCHVÁLENÍ KUPNÍ SMLOUVY S VOS JIČÍN, A.S 

9. SPOLUFINANCOVÁNÍ NÁKLADŮ VE SPECIÁLNÍ TŘÍDĚ V MŠ 

VĚTROV 

10. OSTATNÍ INFORMACE    

11. DISKUSE 

12. SOUHRN PŘIJATÝCH USNESENÍ 

13. ZÁVĚR 
     

Paní Kamila Sokolová dala před hlasováním možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 

své stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno nebylo.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Libáň schvaluje program 44. veřejného zasedání ZM dle návrhu.  

  

Výsledek hlasování:  

Pro   9 

Proti          0       

Zdrželi se             0 

Usnesení bylo přijato. 

 

     

44.1. Kontrola plnění usnesení ze 43. veřejného zasedání ZM  
  - přednesla pí. Bc. Lucie Kejzralová   

   

Usnesení č. Z43/01/06/22 – Z43/06/06/22  

- bez úkolů 
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Z43/07/06/22 Zastupitelstvo města Libáň schvaluje uzavření Dodatku č. 1 ke smlouvě                            

o kontokorentním úvěru č. 1162354359/21 ze dne 8. 12. 2021.  

Zastupitelstvo města Libáň pověřuje starostu města pana Jaromíra Přibyla sjednáním příslušné 

dokumentace. 

- splněno, dodatek byl oboustranně podepsán 

 

 

Z43/08/06/22 Zastupitelstvo města Libáň schvaluje prodej obecního pozemku parc. č. 1526/6             

o výměře 22 m2 v katastrálním území Libáň ve vlastnictví Města Libáň za cenu 150 Kč/m2 

……………………………………., trvale bytem ……………………………………..., s tím, 

že kupující uhradí náklady spojené s oddělením pozemku novým geometrickým plánem a 

náklady spojené s převodem.  

- probíhá příprava kupní smlouvy 

 

 

Z43/09/06/22 Zastupitelstvo města Libáň schvaluje prodej obecního pozemku parc. č. 1526/7             

o výměře 69 m2 v katastrálním území Libáň ve vlastnictví Města Libáň za cenu 150 Kč/m2 

………………………………………, trvale bytem …………………………………..., s tím, že 

kupující uhradí náklady spojené s oddělením pozemku novým geometrickým plánem a náklady 

spojené s převodem.  

- probíhá příprava kupní smlouvy 

 

 

Z43/10/06/22 Zastupitelstvo města Libáň schvaluje prodej obecního pozemku parc. č. 1526/8             

o výměře 64 m2 v katastrálním území Libáň ve vlastnictví Města Libáň za cenu 150 Kč/m2 

…………………………, trvale bytem ………………………, s tím, že kupující uhradí náklady 

spojené s oddělením pozemku novým geometrickým plánem a náklady spojené s převodem.  

- probíhá příprava kupní smlouvy 

   

 

Z43/11/06/22 Zastupitelstvo města Libáň schvaluje prodej obecního pozemku parc. č. 1526/9             

o výměře 42 m2 v katastrálním území Libáň ve vlastnictví Města Libáň za cenu 150 Kč/m2 

…………………………, trvale bytem ………………………………., s tím, že kupující uhradí 

náklady spojené s oddělením pozemku novým geometrickým plánem a náklady spojené 

s převodem. 

- probíhá příprava kupní smlouvy 

 

 

 Z43/12/06/22 Zastupitelstvo města Libáň schvaluje prodej obecního pozemku parc. č. 1526/10          

o výměře 25 m2 v katastrálním území Libáň ve vlastnictví Města Libáň za cenu 150 Kč/m2 

……………………….., trvale bytem ……………………….., s tím, že kupující uhradí náklady 

spojené s oddělením pozemku novým geometrickým plánem a náklady spojené s převodem. 

- probíhá příprava kupní smlouvy 

 

 

Z43/13/06/22 Zastupitelstvo města Libáň schvaluje bezúplatný převod pozemků mezi 

Královéhradeckým krajem a Městem Libáň takto:  

Královéhradecký kraj (dárce) převede z LV 760 do vlastnictví Města Libáň (obdarovaný): 

dle geometrického plánu č. 1013-143/2021 ze dne 24. 2. 2022 v k.ú. a obci Libáň  

 p.p.č. 1466/25 o výměře 24 m2, ostatní plocha – ostatní komunikace 

vznikla z p.p.č. 1466/2 (ostatní plocha – silnice)  

 p.p.č. 1466/26 o výměře 15 m2, ostatní plocha – ostatní komunikace 
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vznikla z p.p.č. 1466/2 (ostatní plocha – silnice)   

 p.p.č. 1488/7 o výměře 123 m2, ostatní plocha – ostatní komunikace 

            vznikla z dílu „d“ p.p.č. 1466/2 a z dílu „e“ p.p.č. 1488/1. 

Pozemky jsou vedené Katastrálním úřadem pro Královéhradecký kraj, Katastrální pracoviště 

Jičín. 

Zastupitelstvo města Libáň schvaluje níže uvedené znění:  

Omezující podmínky 

Smluvní strany tímto sjednávají bezúplatně k tíži obdarovaného zákaz zcizení, kterým se 

obdarovaný výslovně zavazuje, že po dobu 10 let ode dne právních účinků vkladu vlastnického 

práva do katastru nemovitostí nepřevede vlastnické právo k předmětu daru třetí osobě a            

o předmět daru bude přinejmenším po tuto dobu řádně pečovat, užívat jej výhradně jako 

pozemky pod chodníky v souladu s veřejným zájmem, tj. zejména je nebude využívat 

ke komerčním či jiným výdělečným účelům a ani je k takovým účelům neposkytne. Tento 

zákaz se v souladu s § 1761 občanského zákoníku nezřizuje jako právo věcné. 

- podklady pro převod pozemku byly předány Správě silnic Královéhradeckého kraje 

 

 

Z43/14/06/22 Zastupitelstvo města Libáň schvaluje bezúplatný převod pozemku mezi 

Královéhradeckým krajem a Městem Libáň takto: 

Město Libáň (dárce) převede z LV 10001 do vlastnictví Královéhradeckého kraje 

(obdarovaný): 

dle geometrického plánu č. 1013-143/2021 ze dne 24. 2. 2022 v k.ú. a obci Libáň  

 p.p.č. 1488/6 o výměře 96 m2, ostatní plocha – silnice 

vznikla z dílu „b“ p.p.č. 1466/4, z dílu „a“ p.p.č. 1488/2 a z dílu „c“ p.p.č. 1669. 

Pozemek je vedený Katastrálním úřadem pro Královéhradecký kraj, Katastrální pracoviště 

Jičín. 

- podklady pro převod pozemku byly předány Správě silnic Královéhradeckého kraje 

 

 

Z43/15/06/22 Zastupitelstvo města Libáň schvaluje firmu Linhart spol. s r.o., Lhotecká 820, 

250 01 Brandýs n. L. – Stará Boleslav, IČO: 47052121, jako zhotovitele akce „Výměna 

povrchu multifunkčního hřiště sportovního areálu v obci Libáň“ za nabídkovou cenu 2 859 

536,--  Kč bez DPH. 

Zastupitelstvo města Libáň pověřuje starostu města uzavřením příslušné smluvní dokumentace.  

- splněno, smlouva byla oboustranně podepsána 

 

 

44.2. Schválení zhotovitele akce „Zliv – oprava hřbitovní zdi II. etapa“ 

- přednesl p. Jaromír Přibyl – starosta  

Jedná se o výběr zhotovitele akce: „Zliv – oprava hřbitovní zdi II. etapa“. 

Dne 26. 7. 2022 byly vyzvány firmy k podání nabídky na tuto akci se lhůtou podání nabídek do 

15. 8. 2022 do 13:00 hod.; nabídky podaly tyto firmy: 

a) ŽIDOVICKÁ s.r.o., Židovice 8, 507 32 Kopidlno, IČ: 28846320 za cenu 566 961,-- Kč bez 

DPH 
b) LASAMIR s.r.o., Máchova 802, 293 01 Mladá Boleslav, IČ: 07262744 za cenu 670 830,-- 

Kč bez DPH 

c) GALL s.r.o., Bánskobystrická 114/26, 460 08 Liberec 8, IČ: 26688603 za cenu 608 245,-- 

Kč bez DPH 

Nejnižší nabídkovou cenu předložila firma ŽIDOVICKÁ s.r.o., Židovice 8, 507 32 Kopidlno, 

IČ: 28846320 – 566 961,-- Kč bez DPH. 

 

K tomuto ještě doplním, že tento bod je jedním z požadovaných změn připraveného 

rozpočtového opatření a je tedy součástí vyžádané změny, která byla řešena na pracovní 

schůzce zastupitelů.   
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Ve schváleném rozpočtu na tento rok bylo na tuto akci připraveno 550 000,- Kč, s ohledem na 

nejvýhodnější podanou nabídku by bylo do rozpočtu třeba doplnit cca 140 000,- Kč. 

 

Pan Jaromír Přibyl dal před hlasováním možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 

stanovisko.  

Občanka Libáně: Proč se nebude tato akce dělat? 

p. Zahradníček: V současné situaci (energetická krize) akci pozdržíme a finanční prostředky 

přesuneme do financování opravy oken ve staré budově základní školy. 

   

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Libáň schvaluje firmu ŽIDOVICKÁ s.r.o., Židovice 8, 507 32 Kopidlno, 

IČ: 28846320, jako zhotovitele akce: „Zliv – oprava hřbitovní zdi II. etapa“ za nabídkovou 

cenu 566 961,-- Kč bez DPH. 

Zastupitelstvo města Libáň pověřuje starostu města uzavřením příslušné smluvní dokumentace. 

 

Výsledek hlasování:  

Pro     3     (Přibyl, Sokolová, Šoutová) 

Proti            6     (Havlík, Ježková, Kejzralová, Kohout, Řezníček, Zahradníček)      

Zdrželi se   0 

Usnesení nebylo přijato. 

 

 

44.3. Schválení zhotovitele akce „Hasičská zbrojnice Psinice – výměna střešní krytiny “ 

- přednesl p. Jaromír Přibyl – starosta  

Jedná se o výběr zhotovitele akce: „Hasičská zbrojnice Psinice – výměna střešní krytiny“. 

Dne 27. 7. 2022 byly vyzvány firmy k podání nabídky na tuto akci se lhůtou podání nabídek do 

15. 8. 2022 do 13:00 hod.; nabídky podaly tyto firmy: 

a) Jindřich Řezníček, Kozodírky 12, 507 23 Libáň, IČ: 16399625 za cenu 390 530,-- Kč bez 

DPH 

b) Michal Rambousek, Šlikova Ves 3, 506 01 Jičín, IČ: 45528870 za cenu 403 300,-- Kč bez 

DPH 

Nejnižší nabídkovou cenu předložila firma Jindřich Řezníček, Kozodírky 12, 507 23 Libáň, IČ: 

16399625 – 390 530,-- Kč bez DPH. 

 

Ve schváleném rozpočtu na tento rok bylo na tuto akci připraveno 400 000,- Kč, s ohledem na 

nejvýhodnější podanou nabídku by bylo do rozpočtu třeba doplnit cca 80 000,- Kč. 

Vzhledem ke stejné situaci jako u předchozího bodu, kdy část zastupitelstva požaduje přesun 

finančních prostředků z této plánované investiční akce na opravu oken v ZŠ, není třeba dále nic 

dodávat.  

Pan Jaromír Přibyl dal před hlasováním možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 

stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno nebylo.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Libáň schvaluje firmu Jindřich Řezníček, Kozodírky 12, 507 23 Libáň, IČ: 

16399625, jako zhotovitele akce: „Hasičská zbrojnice Psinice – výměna střešní krytiny“ za 

nabídkovou cenu 390 530,-- Kč bez DPH. 

Zastupitelstvo města Libáň pověřuje starostu města uzavřením příslušné smluvní dokumentace. 

 

Výsledek hlasování:  

Pro     3     (Přibyl, Sokolová, Šoutová)  

Proti            5     (Havlík, Ježková, Kejzralová, Kohout, Zahradníček)       

Zdrželi se   1     (Řezníček) 

Usnesení nebylo přijato. 
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44.4. Rozpočtová opatření roku 2022 

- přednesla pí. Bc. Kamila Sokolová  

V úvodu bych ráda upřesnila stav aktuálních finančních prostředků na účtech města Libáň.      

K 29. 8. 2022 je na účtech města cca 20 866 000,-- Kč.  

Byl připraven návrh rozpočtového opatření spočívající ve změně na straně příjmů ve výši         

2 828 300,-- Kč, na straně výdajů ve výši 4 258 630,-- Kč, rozdíl byl kryt financováním 

ve výši  1 430 330,-- Kč. Tento návrh byl ale hlavním předmětem diskuze na pracovní schůzce 

zastupitelů konané před tímto veřejným zasedáním. Nadpoloviční většina zastupitelů 

požadovala úpravu návrhu rozpočtového opatření spočívající v této úpravě na straně výdajů: 

paragraf 2142, položka 6121 - nedoplnění 3 600 000,-- dle dodatku č. 3 ke Smlouvě o dílo - na 

stavební práce restaurace Radnice 

paragraf 3113, položka 5171 - navýšení 800 000,-- výměna oken v ZŠ 

paragraf 3392, položka 6121 - nedoplnění 2 300 000,-- dle dodatku č. 3 ke Smlouvě o dílo - na 

stavební práce kulturního domu 

paragraf 3511, položka 5171 - doplnění 90 000,-- rekonstrukce prostorů ordinace a čekárny 

Mudr. Strejčkové z 50% 

paragraf 3632, položka 5171 - místo doplnění 140 000,-- ponížení -550 000,-- (hřbitovní zeď ve 

Zlivi) 

paragraf 5512, položka 5171 - místo doplnění 109 130,-- ponížení -350 000,-- (oprava střechy 

hasičské zbrojnice ve Psinicích) 

Byl tedy předložen nový návrh rozpočtového opatření č. 7/2022 spočívající ve změně na straně 

příjmů ve výši 2 828 300,-- Kč, na straně výdajů ve výši – 1 900 500,-- Kč, přebytkem bylo 

sníženo financování o částku 4 728 800,-- Kč dle přílohy, která je nedílnou součástí tohoto 

zápisu.   

 

Paní Kamila Sokolová dala před hlasováním možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 

své stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno nebylo.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Libáň schvaluje rozpočtové opatření č. 7/2022 dle předloženého návrhu 

jak na straně příjmů, tak i výdajů a financování. 

 

Výsledek hlasování:  příjmy:      

Pro          9   

Proti                    0                   

Zdrželi se        0 

 

Výsledek hlasování:  výdaje:      

Pro          6      (Havlík, Ježková, Kejzralová, Kohout, Řezníček,                

                                                       Zahradníček)  

Proti                    3      (Přibyl, Sokolová, Šoutová)  

Zdrželi se        0 

 

Výsledek hlasování:  financování:      

Pro          8   

Proti                    1   (Šoutová) 

Zdrželi se        0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Pan Ing. Michal Zahradníček: Rád bych požádal o doplnění usnesení k tomuto bodu a 

hlasování o něm, aby aktivity spojené s úhradou víceprací řešilo výhradně příští zastupitelstvo. 
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p. starosta:  Chápu, co je tím myšleno, ale vzhledem k tomu, že dnes je poslední veřejné 

zasedání tohoto zastupitelstva, protože budou volby a vznikne nové zastupitelstvo, tak jestli to 

nepostrádá smysl?  

p. Zahradníček: Můžeme přesto doplnit a hlasovat o tom? 

p. starosta: Ano, můžeme, každopádně se dá předpokládat, že po volbách si bude nově vzniklé 

zastupitelstvo schvalovat své vyhrazené pravomoci, potom v tom postrádám logiku. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Libáň souhlasí s tím, aby aktivity spojené s úhradou víceprací na akci 

Kulturní dům a Restaurace Radnice v Libáni řešilo výhradně nově zvolené zastupitelstvo města. 

 

Výsledek hlasování:  

Pro     6     (Havlík, Ježková, Kejzralová, Kohout, Řezníček, Zahradníček)      

Proti            3     (Přibyl, Sokolová, Šoutová) 

Zdrželi se   0 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

44.5. Záměr prodeje bytové jednotky č. 4 v č. p. 63 v Libáni obálkovou metodou 

- přednesla pí. Bc. Kamila Sokolová  

Jedná se o schválení záměru prodeje bytové jednotky č. 4 v č.p. 63 v Jičínské ulici v Libáni na 

pozemku parc.č. st. 825/1 v k.ú. Libáň a schválení podmínek prodeje této bytové jednotky, 

jejichž přílohou je též jednotný formulář závazné nabídky. 

Podmínky prodeje bytové jednotky a Znalecký posudek č. 6526/75/2022 obdrželi všichni 

zastupitelé do vyhrazené sdílené složky.  

  

Paní Kamila Sokolová dala před hlasováním možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 

své stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno nebylo.  

  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Libáň schvaluje záměr prodeje bytové jednotky č. 4 v č. p. 63 v Jičínské 

ulici v Libáni na pozemku parc. č. st. 825/1 v k.ú. Libáň, včetně podmínek prodeje této bytové 

jednotky. 

 

Výsledek hlasování:  

Pro     9   

Proti            0       

Zdrželi se   0  

Usnesení bylo přijato. 

   

  

44.6. Záměr prodeje částí obecních pozemků 

- přednesl p. Jaromír Přibyl – starosta 

a) Jedná se o vyslovení záměru k prodeji části pozemku parc. č. 1326/14 o výměře cca 75 m2 

v k. ú. Libáň ve vlastnictví Města Libáň na základě žádosti ……………………………. 

Žádost obdrželi všichni zastupitelé do vyhrazené sdílené složky.  

Zde se jedná o opakovanou žádost, která byla původně řešena cca před rokem na zastupitelstvu, 

ovšem od záměru prodeje tehdy bylo později upuštěno, a to z důvodu blížícího se zahájení 

pozemkových úprav v Libáni. V tu dobu jsme neměli informace, zda tyto části pozemků 

nebudou v kolizi např. s návrhem nových obecních cest, tzv. „Společných zařízení”.                

V současné době, kdy pozemkové úpravy probíhají a je již známo, že tyto části pozemků 

nejsou v žádné kolizi, můžeme tedy o záměru prodeje hlasovat.  
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Pan Jaromír Přibyl dal před hlasováním možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 

stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno nebylo.  

  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Libáň schvaluje záměr prodeje části pozemku parcelního čísla 1326/14       

o výměře cca 75 m2 v k. ú. Libáň ve vlastnictví Města Libáň. Přesná výměra prodávaného 

pozemku bude určena jeho oddělením novým geometrickým plánem.  

  

Výsledek hlasování:  

Pro     9  

Proti            0     

Zdrželi se   0  

Usnesení bylo přijato. 

 

 

b) Jedná se o vyslovení záměru k prodeji části pozemku parc. č. 1326/14 o výměře cca 39 m2 

v k. ú. Libáň ve vlastnictví Města Libáň na základě žádosti ……………………………………. 

Žádost obdrželi všichni zastupitelé do vyhrazené sdílené složky.  

Zde se jedná o totožný případ, jako v předešlém bodě. 

 

Pan Jaromír Přibyl dal před hlasováním možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 

stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno nebylo.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Libáň schvaluje záměr prodeje části pozemku parcelního čísla 1326/14       

o výměře cca 39 m2 v k. ú. Libáň ve vlastnictví Města Libáň. Přesná výměra prodávaného 

pozemku bude určena jeho oddělením novým geometrickým plánem.   

 

Výsledek hlasování:  

Pro     9  

Proti            0     

Zdrželi se   0  

Usnesení bylo přijato. 

 

 

c) Jedná se o vyslovení záměru k prodeji části pozemku parc. č. 67/3 o výměře cca 12 m2     

v k. ú. Psinice ve vlastnictví Města Libáň na základě žádosti ……………………………….  

Žádost obdrželi všichni zastupitelé do vyhrazené sdílené složky.  

 

Pan Jaromír Přibyl dal před hlasováním možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 

stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno nebylo.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Libáň schvaluje záměr prodeje části pozemku parcelního čísla 67/3          

o výměře cca 12 m2 v k. ú. Psinice ve vlastnictví Města Libáň. Přesná výměra prodávaného 

pozemku bude určena jeho oddělením novým geometrickým plánem.   

  

Výsledek hlasování:  

Pro     9  

Proti            0     

Zdrželi se   0  

Usnesení bylo přijato. 
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44.7. Schválení podání žádosti o dotaci 

- přednesl p. Jaromír Přibyl – starosta  

Jedná se o schválení podání žádosti o poskytnutí dotace na projekt „KŘEŠICE – PSINICE, 

KANALIZACE A ČOV“ do Operačního programu Životní prostředí. 

Získání dotace na uvedenou investiční akci je dlouhodobě řešeným tématem. Stále se nabízí 

možnost pokusit se podat žádost do Operačního programu Životní prostředí, kde v případě 

úspěchu lze dosáhnout až 70% z uznatelných nákladů, včetně přípojek. Je otázkou, jak bude 

vyhodnocena podmínka, kdy žadatel (Město Libáň) by měl být vlastníkem alespoň 50% 

stávající infrastruktury. Tím, že město Libáň dosavadní infrastrukturu vložilo do majetku 

Vodohospodářské obchodní společnosti Jičín a.s., jejíž je tedy akcionářem, nebude možné tuto 

podmínku potvrdit. Každopádně podle aktuálních informací by tato podmínka mohla být 

uznána, jelikož uvedená akciová společnost je vlastněna „pouze” obcemi. Proto si myslím, že 

by byla škoda nezkusit požádat o tuto dotaci. Další variantou je podat žádost také do výzvy 

Ministerstva zemědělství, která by měla být vyhlášena koncem roku 2022. Zde ovšem není 

výše dotace tak vstřícná, nicméně jsem pro zkusit obě možnosti.  

 

Pan Jaromír Přibyl dal před hlasováním možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 

stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno nebylo. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Libáň schvaluje podání žádosti o poskytnutí dotace na projekt „KŘEŠICE 

– PSINICE, KANALIZACE A ČOV“ do Operačního programu Životní prostředí, specifický cíl 

1.4 Podpora přístupu k vodě a udržitelného hospodaření s vodou.  

Zastupitelstvo města Libáň pověřuje starostu města sjednáním příslušné smluvní dokumentace. 

 

Výsledek hlasování:  

Pro     9  

Proti            0     

Zdrželi se   0  

Usnesení bylo přijato. 

 

 

44.8. Schválení kupní smlouvy s VOS, a.s.  

- přednesl p. Jaromír Přibyl – starosta 

  Jedná se o o schválení kupní smlouvy na odkup kanalizace – kanalizační stoky A, B, BA, CA, 

D a DA, umístěných na (v) pozemcích parc. č. 628/1, 632/1, 1491, 1521/2, 1571/1, 1536/1 a 

1573/3 v k. ú. Libáň. 

Záměr prodat kanalizaci – kanalizační stoky je zveřejněn na úřední desce od 28. 4. 2022 pod 

č.j. 32/2022.  

Návrh kupní smlouvy obdrželi všichni zastupitelé do vyhrazené sdílené složky. 

Podobné, historicky uzavřené smlouvy byly v zastupitelstvu projednávány. Tato smlouva řeší 

vypořádání dříve poskytnutého příspěvku Vodohospodářské obchodní společnosti Jičín a.s. na 

výstavbu uvedených kanalizačních stok s tím, že buď město příspěvek ve výši 5 mil. Kč vrátí a 

majetek bude města, nebo se majetek vloží do VOS Jičín. 

  

Pan Jaromír Přibyl dal před hlasováním možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 

stanovisko.  

pí. Šoutová: V jaké hodnotě je majetek? 

pí. Sokolová: 15 275 000,-- Kč. 

p. Havlík: Když nyní smlouvu neschválíme, dokdy musíme vrátit částku 5 mil.? 

p. starosta: Ve smlouvě toto není uvedeno. 

p. Zahradníček: Historicky je zde zvyklostí tyto smlouvy schválit. 

pí. Ježková: Město nemá prostředky se o kanalizaci starat, společnost VOS se o ni postará. 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města Libáň schvaluje uzavření kupní smlouvy mezi Městem Libáň a 

Vodohospodářskou a obchodní společností, a.s., se sídlem Na Tobolce 428, 506 01 Jičín, IČ: 

60109149, na odkup kanalizace – kanalizační stoky A, B, BA, CA, D a DA, umístěných na (v) 

pozemcích parc. č. 628/1, 632/1, 1491, 1521/2, 1571/1, 1536/1 a 1573/3 v k. ú. Libáň.  

Zastupitelstvo města Libáň pověřuje starostu města uzavřením příslušné smluvní dokumentace. 

 

Výsledek hlasování:  

Pro     5     (Havlík, Kejzralová, Kohout, Řezníček, Zahradníček)  

Proti            3     (Přibyl, Sokolová, Šoutová)     

Zdrželi se   1     (Ježková)  

Usnesení bylo přijato. 

 

 

44.9. Spolufinancování nákladů ve speciální třídě v MŠ Větrov 

- přednesl p. Jaromír Přibyl – starosta  

Jedná se o žádost Města Jičína o spolufinancování nákladů ve speciální třídě v Mateřské škole 

Větrov v Jičíně, ve které bude v příštím školním roce vzděláván také jeden žák z našeho města. 

Žádost obdrželi všichni zastupitelé do vyhrazené sdílené složky. 

Dle zjištěných informací se jedná o trvale žijícího občana (dítě) Libáně. 

 

Pan Jaromír Přibyl dal před hlasováním možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 

stanovisko.  

p. Zahradníček: Pokud nejme v naší základní škole schopni vytvořit podmínky pro vzdělávání 

tohoto žáka, což zřejmě není možné, tak nejsem proti poskytnutí této dotace.  

pí. místostarostka: Pouze doplňuji informaci, že tato částka není součástí rozpočtového opatření 

č. 7/2022, požadovanou dotaci nebude možné nyní uhradit, až po další změně rozpočtového 

opatření, což bude řešit až nové zastupitelstvo. 

  

Návrh usnesení: 

1. Zastupitelstvo města Libáň schvaluje poskytnutí dotace z rozpočtu města Libáň Městu Jičín 

ve výši 44 750,-- Kč, na pokrytí neinvestičních nákladů na spolufinancování speciální třídy 

v Mateřské škole Větrov, Jičín. 

2. Zastupitelstvo města Libáň schvaluje uzavření Smlouvy o poskytnutí dotace dle bodu 1. mezi 

Městem Libáň a Městem Jičín. 

 

Výsledek hlasování:  

Pro     9  

Proti            0     

Zdrželi se   0  

Usnesení bylo přijato. 

 

 

44.10. Ostatní informace 

p. starosta Jaromír Přibyl informoval: 

 

- Chodníky Psinice 

Podaná žádost byla úspěšná, bohužel SFDI nemá dostatek finančních prostředků, aby bylo 

možné uspokojit všechny žadatele i přesto, že jejich žádost byla úspěšná. Dále je doporučeno  

podat žádost v příštím roce.  

 

- Hřiště Psinice 

Je to stejné jako u chodníků Psinice, podaná žádost byla úspěšná, ale Ministerstvo pro místní 

rozvoj nemá dostatek financí pro všechny, kdo splnili podmínky. 
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- Lípa v Křešicích 

Byly jsme upozorněni na špatný stav lípy ve Křešicích za autobusovou zastávkou. Na tento 

strom jsme nechali zpracovat arboristický posudek, z nějž je patrné, že lípa je v havarijním 

stavu a hrozí ohrožení majetku a zdraví osob. Proto byla tato situace urgentně řešena a lípa 

byla odbornou firmou havarijně pokácena. 

 

- Víceúčelové sportoviště – výměna umělého povrchu 

Bylo předáno staveniště zhotoviteli, dle smlouvy o dílo má na dokončení díla 4 měsíce         

od převzetí stavby. Aktuálně byl na sportovišti sejmut stávající umělý povrch. 

 

- Poslední věc, kterou bych rád zmínil, je řešení některých věcí spojených s rozpočtovým 

opatřením těsně před posledním veřejným zasedáním tohoto zastupitelstva, na pracovní 

schůzce 1 hod. před zasedáním. A to i v souvislosti se statistikou účasti jednotlivých členů 

zastupitelstva na samotných veřejných zasedáních, kterých bylo celkem 44, kdy některá čísla 

jsou opravdu zajímavá. Dále v rámci probíhající rekonstrukce kulturního domu a restaurace 

Radnice probíhaly pracovní schůzky zastupitelů v pravidelném 14 denním intervalu. K tomu 

měli všichni zastupitelé možnost účastnit se kontrolních dnů přímo na stavbě, nebo i na 

vyžádání v jakýkoliv jiný termín. Zde se řešily veškeré věci ohledně komplikací, včetně 

statických problémů budovy. Je pochopitelné, že není v silách mít 100% účast, ale ze zápisů 

je vše patrné. Bylo vyžadováno předávání informací, což probíhalo i mailovou komunikací. 

Za sebe mohu říci, že informace, které byly k dispozici, byly předávány a předkládány v co 

nejdetailnějším rozsahu. A ty, které k dispozici nebyly, jako například soupis více a 

méněprací (od zhotovitele), tak nemohly být předány. Přitom během pracovních schůzek byly 

některé z věcí - změny v provedení stavby, nebo co se provede nad rámec původní zakázky 

atd. odsouhlaseny přítomnými zastupiteli přímo na místě. Proto mne překvapilo, že právě část 

zastupitelů, jejichž účast byla z počátku aktivní, časem se zvolnila, až vytratila, tak nyní 

přijdou a na poslední chvíli mají s tímto problém.  K tomu je současně vzneseno zpochybnění 

podpisů dodatků ke smlouvě o dílo. Na pracovní schůzce 22. 8. 2022 se s přítomnými 

zástupci zhotovitele prošla stavba a poté byl bez jakýchkoliv námitek přítomných dodatek č. 3 

(za přítomnosti 5 zastupitelů) podepsán. Takže si zpochybnění podpisu beru osobně. 

         To je za mne vše a můžeme přejít do diskuse. 

 

 

44.11. Diskuse 

Pan starosta vyzval přítomné zastupitele a občany k diskusi. 

 

pí. Šoutová: Chtěla bych poděkovat vedení města za pracovní nasazení a to nejen při akci 

kulturní dům a restaurace Radnice. 

 

p. Zahradníček: Jsem předseda finančního výboru a cítím se tedy odpovědný za finance města. 

Nikdy v minulosti jsem nevěnoval tolik času studiu materiálů a nabídek jako v poslední době. 

Mé pracovní vytížení mi bohužel nedovolilo zúčastnit se všech pracovních schůzek, navíc        

v letním období, kdy má každý z nás naplánované nějaké aktivity, dovolenou, nebo také 

zdravotní důvody nedovolily účastnit se všech těchto schůzek. A na kontrolní dny v pátek     

v 9 hod. by mne zaměstnavatel také neuvolnil.  

Ano, problém s tím mám, za prvé - zhotovitel nepředložil průběžný oceněný stav 

odsouhlasených změn, které byly v zápisech z kontrolních dnů, že to či ono se udělá jinak, tady 

se dá jiná dlažba apod., a najednou jsou předloženy změnové listy v hodnotě 6. mil. Kč s tím, 

že „tady to máte, takhle jste to chtěli, zaplaťte nám to”. Za druhé - neustále se prodlužuje 

termín, dokdy má být dílo dokončeno. Ano, Město Libáň si vymyslelo, že se budou pořádat 

taneční, kdy se tomu přizpůsobil harmonogram a stoprocentně to ovlivnilo termín dokončení. 

Nevím, proč letos nemohly být taneční v Kopidlně a mohlo se to v klidu dodělat. Nemuseli 

jsme to tu dnes řešit a dílo mohlo být hotové včetně odstranění vad a nedodělků. 
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pí. Ježková: Já v dalších komunálních volbách kandidovat nebudu, nemusím si tedy dělat 

žádnou kampaň. Musím říct, že odcházím s velkou ztrátou důvěry. Šla jsem do voleb s tím, že 

jsme si mohli věřit, což jsem poslední dva roky nemohla. Přiznávám, že moje účast byla malá, 

jelikož jsem hodně pracovně vytížená. Ale především je tu ztráta důvěry, kterou jsem musela 

absolvovat a která mě mrzí. 

 

Občanka Libáně: Když už jsme u toho, tak se mezi lidmi řešilo, že když se dělala křižovatka, 

tak stroje, které měly dělat na křižovatce, tak pracovali u vás na stavbě. 

pí. místostarostka: Tak to je spíš utiskování starosty. Copak si starosta nemůže vybrat firmu? 

Občanka Libáně: Věřím, že na to máte faktury, ale je to neetické, starostové ostatních obcí by si 

to nedovolili. 

p. starosta:  Takže u nás nemohli pracovat i další řemesla, jako je elektrikář, zedníci, pokrývač a 

další, kteří jsou místní, nebo z blízkého okolí. Je zajímavé, že v předchozích volebních 

obdobích to u jiných etické bylo… 

 

Občanka Libáně: Kam jdou peníze, když se přesunou do financování? 

pí. místostarostka: Zůstávají na účtu města. 

 

Občanka Libáně: Plánovalo se bourání garáží za domem č.p. 15, ale nikde jsem nezaznamenala 

žádné výběrové řízení, bude se to dělat? 

p. starosta: Podklady pro zadávací dokumentaci jsou připraveny, stačí provést výběrové řízení, 

nicméně se bude jednat také o dosti nákladnou akci. V rámci probíhající rekonstrukce KD a 

komplikací s tím spojených výběrové řízení nebylo dosud provedeno. 

 

Občan Psinic: Když má o úhradách rozhodovat nové zastupitelstvo, co bude s vystavenou 

fakturou? 

pí. místostarostka: Městu Libáň nebyla faktura doručena. 

Zástupce firmy PAMA: Fakturaci mám připravenou, vzhledem k tomu, že doložené změnové 

listy byly doloženy a po korekcích odsouhlaseny technickým dozorem investora, podepsaným 

dodatkem č. 3 ke smlouvě o dílo dne 22. 8. 2022, s datem vystavení 23. 8. 2022 a splatností   

22. 9. 2022. Poté budou nabíhat penále. Prací a problémů bylo tolik, že je doděláváme ještě 

nyní. Podle smlouvy o dílo (SOD) máte právo pozdržet nám tzv. pozastávku ve výši 10 %        

z celkové ceny díla, což nyní činí více než 3 mil. Kč. Tato částka podle SOD bude vyplacena až 

po odstranění všech vad a nedodělků. Tak nerozumím, proč nemohou být uhrazeny práce, které 

byly provedeny? 

p. Zahradníček: Důvodem je páka na vás, abyste to už dodělali. 

Zástupce firmy PAMA: Myslím, že je podstatné dodat to, že jsme se snažili vždy nastalé 

komplikace a požadavky řešit aktivně a bez zbytečných odkladů. Ano, uvedený soupis 

víceprací byl dodán se zpožděním, ale není to tak jednoduché a vše ještě probíhá kontrolou 

technického dozoru. Mohli jsme k tomu přistupovat taky tak, že při změnách jsme mohli stavbu 

pozastavit, vše nacenit a teprve po odsouhlasení teprve pokračovat, ale to bychom byli              

s termínem úplně někde jinde. Takže přijde mi to nefér, pro nás to jsou nemalé peníze a značně 

to komplikuje cash flow firmy a bude to mít dopady na placení faktur našim dodavatelům za 

materiály, které jsou už u vás na stavbě. 

p. Zahradníček: Rozumím tomu, že to není jednoduché, ale že přijdete najednou s vyčíslením 

na 6 mil. korun, to jsem nečekal. 

Zástupce firmy PAMA: Vždyť jste u toho několikrát osobně byl, když se to na stavbě řešilo.    

p. Zahradníček: Ale nesplnili jste termín zhotovení a celková cena se po sečtení všeho, včetně 

nákladů na technický dozor pana Ing. Zummera, vyšplhala až na 40 mil. Kč, což je o 80 % víc, 

než v původní smlouvě o dílo. 

Zástupce firmy PAMA: Říkal jste, že jste měl problém s termínem kontrolního dne. Stačilo 

zavolat, mohli jsme se domluvit na jakémkoliv termínu. Jezdili jsme sem, kdy bylo potřeba. 

Prohlídka taky probíhala v 18 hod., i v 19 hod., z naší strany nebyl problém toto přizpůsobit, 

tak proč jste se tam teda nešel podívat? 
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p. Zahradníček: Informace, které jsem měl, byly pro mě dostačující. Co by to změnilo, když 

byste mi ceny stejně neřekli? 

Zástupce firmy PAMA: Mohl jste to s námi řešit na místě, navíc se ceny materiálů ve 

stavebnictví měnili tak, že vám dodavatel garantuje cenu max. 24 hod. Vy to víte, vy si to 

uvědomujete, tak jak to chcete dělat? 

 

Slovo si vzal generální projektant a technický dozor investora p. Ing. Zummer a popsal celý 

průběh rekonstrukce, od příprav projektového záměru, až po dokončení díla. Vyzval zastupitele 

k jakýmkoliv dotazům k položkám v rozpočtu včetně změnových listů a všeho týkajícího se 

stavby.  

 

V 18:45 hod. opustil zasedací místnost p. Martin Kohout. 

 

Zástupce firmy PAMA: Nerozumím, proč se to řeší až nyní a tady? Byli jsme pozváni na 

pracovní schůzku zastupitelů, kde jsme vše představili a zodpověděli dotazy. Bohužel účast 

byla taková, jaká byla. Jelikož na předložené soupisy dále nepřišla žádná odezva, brali jsme to, 

jako že není dalších námitek. 

pí. místostarostka: Změnové listy jsou k dispozici (v mailech) 6 týdnů, takže byl prostor to 

řešit. 

p. Zahradníček: Když to obrátím, tak já nemám problém, že jste ty práce odvedly, že to, co je 

vyčísleno na metry, na kusy, jednotkové ceny atd., ale mám problém s tím, jakým způsobem se 

to v průběhu schvalovalo a že jsme byli na konci postaveni před hotovou věc, bude na to 

potřeba připravit rozpočtové opatření.  

Zástupce firmy PAMA: Takže vám nevadí, že díky neuhrazení faktur poběží penále? 

p. Zahradníček: Vám běží penále za pozdní dokončení stavby. 

Zástupce firmy PAMA: Termíny byly upraveny v rámci dodatku č. 2. 

Občanka Libáně: Z dostupných informací je patrné, že 16. 5. 2022 proběhla schůzka se 

zastupiteli, kde byly v rámci přípravy podkladů pro dodatek upraveny termíny předání takto: 

sál KD do 19. 6. 2022, gastroprovoz včetně restaurace do 3. 7. 2022 a ubytovací část do 17. 7. 

2022, zítra máme 1. září a bude Den otevřených dveří. Pak tedy nechápu, kde je ta chyba a       

o čem se tu vlastně hádáme? Termín u sálu byl dodržen.    

 

p. Havlík: Tak já bych s dovolením také něco řekl. Není tajemstvím, že v příštích komunálních 

volbách kandiduji na jiné kandidátce. Chci poděkovat p. starostovi za kulturní dům, že je 

„hotový”, protože kdyby to někdy spadlo, byl by to průšvih. Je to hrozně moc peněz, já jsem to 

neschválil pouze z toho důvodu, že to stále není bez vad a nedodělků. A že jste nebyli schopni 

dodat dříve vyčíslení.  

Zástupce firmy PAMA: Termíny nebyly na základě našeho návrhu. Chtěli jsme vám vyjít 

vstříc. Kdyby to bylo na nás, mohli jsme tehdy klidně říct posledního října, protože ten objem 

prací byl v takovém rozsahu…  

p. Havlík: Ale všechno to bylo na dohodě. A vy jste mi říkal, že to bude hotové. 

p. Ing. Zummer: Předání díla mělo proběhnout ve třech fázích: první bylo tuším 17. 6. 2022 

kulturní dům, který je součástí dotačního titulu, kde byl sepsán zápis vad a nedodělků. 

p. Havlík: Ano, to je zápis, který chodil každý týden a když jsem si sám procházel, tak se toho 

moc nezměnilo. Je to pro kohokoliv, kdo to od vás bude přebírat, dobrá páka. 

Zástupce firmy PAMA: Od toho tam je dle SOD pozastávka 10%, což je více než 3mil. korun. 

p. Ing. Zummer: S dovolením já bych se vrátil k termínům předání, druhý byl koncem 

července, což byla dílčí část restaurace, paralelně s tím probíhaly práce v 1.NP a minulý týden 

byla předána zbylá část včetně ubytovacího prostoru. Nyní zbývá odstranit vady a nedodělky na 

všech částech. V pondělí 29. 8. 2022 proběhla prohlídka se stavebním úřadem, byly shledány 

vady a nedodělky, které budou odstraněny. Nyní je třeba ještě stanovisko Hasičského 

záchranného sboru Jičín a Krajské hygienické stanice Jičín. Jakmile budou stanoviska 

doručena, bude vydáno kolaudační rozhodnutí. Dovolím si tvrdit, že stavba je dokončena z 

95%. 
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Občanka Libáně: Jak je to tedy s předáním stavby? Z čeho případně poběží penále? 

p. starosta: Tak jak říkal pan Ing. Zummer. Dne 26. 8. 2022 bylo předáno ubytování, takže zde 

je prodlení v termínu dokončení viz dodatek č. 2 a aktualizace harmonogramu, kdy byl termín 

stanoven na 17. 7. 2022. Zde tedy běží sankce. 

 

p. starosta: Já se ještě vrátím k řečenému argumentu, že se neměly konat taneční. Proč jste to 

neřekli dříve a je to řečeno až po tom, co už je po akci? Já tomu nerozumím…  

p. Zahradníček: Já jsem řekl, že měly být v Kopidlně, nemuselo to narušit harmonogram. My 

jsme se ptali, proč budou tady, a dostali jsme odpověď, že bude nový kulturák, tak budou tady. 

p. starosta: Ano, protože se počítalo, že sál bude a byl. 

Zástupce firmy PAMA: Ano, opět jsme chtěli vyjít vstříc a náklady spojené s opakovaným 

úklidem nás stály cca 150 tis. Kč, ale to vám nevyčítám, ale říkám, abyste to věděli. Ale my 

jsme byli rádi, že jsme tuto část dohody splnili. 

pí. místostarostka: Původně mělo být vše hotovo do 31. 5. 2022, z toho se vycházelo. Taneční 

jestli budou nebo ne, se řešilo ještě v květnu, kdy se dalo předpokládat, že sál bude připraven 

dle harmonogramu. Cenová nabídka od tanečního mistra byla také odsouhlasena. A teď je to 

špatně.  

Občanka Libáně: Ale to je dobře, že taneční proběhly, akce se povedla a nemuseli lidi nikam 

dojíždět, ale narážíme tady na komplikace, že firmu stál úklid 150 tis. Kč. 

p. starosta: Ano, ale zhotovitel se za celou dobu nezmínil, že  s tím takové náklady měli, 

nevyčítali to nikomu. Informace byla řečena až teď, pro informaci… 

Zástupce firmy PAMA: Ano, my jsme vám chtěli vyhovět, aby se to mohlo uskutečnit. 

 

Občanka Libáně: Dotace na sochu Jana Husa byla podána? 

pí. místostarostka: Ano, byla podána na Ministerstvo obrany, ale stále nemáme odpověď. 

 

Občanka Libáně: Když byla uspořádána sbírka na rodinu ………………, neuvažujete o sbírce 

také pro rodinu …………………? Nastala u nich podobná situace.  

pí. místostarostka: Jsem ve spojení s ……………………… z Oblastní charity Jičín, která jim 

pomáhá. Určitě nám to jedno není. Podobné to je u rodiny ………………, kdy vybraná částka 

ze sbírky je stále na transparentním účtu a právě s paní z charity bude řešeno, na co by se 

aktuálně v danou chvíli měli vybrané finanční prostředky použít. 

Jičínská charita spolupracuje i s OSPODem. 

p. starosta: Domnívám se, že na základě místních znalostí a zkušeností by měl být nezletilému         

v rámci pomoci ustanoven opatrovník. 

 

Občanka Libáně: Máte kontrolu, zda byly natřeny prvky v MŠ? 

pí. místostarostka: To je v kompetenci paní ředitelky, jedná se o majetek svěřený do správy 

školy. 

 

Občanka Libáně: Na hřbitově na společném hrobě hned u vchodu je spadlá deska. 

p. starosta: Prověříme to a zajistíme. 

 

Občanka Libáně: Na dětském hřišti před školou pod kolotočem jste slíbili něco navézt, aby tam 

nebylo bahno.  

p. starosta: Ano, zajistíme. 

 

Občanka Libáně: V MŠ by mělo nastoupit 20 nových dětí do 1. oddělení, bude také nová 

asistentka? 

pí. místostarostka: Toto je opět v kompetenci paní ředitelky. 

 

Občanka Libáně: Chtěla bych se zeptat na čerpání prostředků z MAS? 
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p. starosta: Vše bylo předjednáno, 1 mil. Kč na muzeum a 1 mil. Kč na opravu pěstitelny ZŠ. 

Původně měla být výzva vypsána v květnu 2022. Dle obdržených informací je termín posunut 

cca na prosinec 2022.  

Stejně tak je v rámci strategie pro nové období 2021 - 2027 připravena možnost žádat o dotaci 

na velkokapacitní cisternu CAS pro libáňské hasiče. Odhaduji, že by výzva mohla být vypsána 

cca během 2 let. Byla by velká škoda této možnosti nevyužít. Nikde takovou dotaci nebude 

možné získat, ale to bude záležet na novém zastupitelstvu. 

 

Občanka Libáně: 18. 8. 2022 byla vypsaná výzva na kanalizace, takže se bude žádat o dotaci? 

p. starosta: Ano, budou v rámci OPŽP dvě výzvy, jedna bude tzv. „průběžná” a druhá tzv. 

„bodová”. Připravujeme podklady pro vyhodnocení, zda budeme mít možnost žádat.                

V průběžné výzvě by mohl být znám výsledek v poměrně krátkém časovém úseku (cca 3-5 

měsíců). V bodové je to na delší dobu a úspěšnost ovlivňuje umístění a hlavně výše alokace. 

 

Občan Psinic: Za hasiče vám děkujeme za spolupráci. Střechu si opravíme sami a třeba za rok 

zastupitelstvo tu opravu schválí. 

 

 

44.12. Souhrn přijatých usnesení 
    - přednesl člen návrhové komise pí. Bc. Kamila Sokolová  

 

 

Souhrn přijatých usnesení ze 44. veřejného zasedání Zastupitelstva města Libáň 

konaného dne 31. srpna 2022 

 

 

 

Z44/01/08/22 Zastupitelstvo města Libáň volí návrhovou komisi ve složení: pí. Bc. Kamila 

Sokolová, Bc. Lucie Kejzralová a p. Jindřich Řezníček. 

 

 

Z44/02/08/22 Zastupitelstvo města Libáň volí ověřovatele zápisu p. Petra Havlíka a pí. Bc. Gabrielu 

Šoutovou. 

 

 

Z44/03/08/22 Zastupitelstvo města Libáň schvaluje program 44. veřejného zasedání ZM dle návrhu. 

 

 

Z44/04/08/22 Zastupitelstvo města Libáň schvaluje rozpočtové opatření č. 7/2022 dle předloženého 

návrhu jak na straně příjmů, tak i výdajů a financování. 

 

 

Z44/05/08/22 Zastupitelstvo města Libáň souhlasí s tím, aby aktivity spojené s úhradou víceprací na 

akci Kulturní dům a Restaurace Radnice v Libáni řešilo výhradně nově zvolené zastupitelstvo 

města. 

 

 

Z44/06/08/22 Zastupitelstvo města Libáň schvaluje záměr prodeje bytové jednotky č. 4 v č. p. 63 

v Jičínské ulici v Libáni na pozemku parc. č. st. 825/1 v k.ú. Libáň, včetně podmínek prodeje této 

bytové jednotky. 
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Z44/07/08/22 Zastupitelstvo města Libáň schvaluje záměr prodeje části pozemku parcelního čísla 

1326/14 o výměře cca 75 m2 v k. ú. Libáň ve vlastnictví Města Libáň. Přesná výměra prodávaného 

pozemku bude určena jeho oddělením novým geometrickým plánem. 

 

 

Z44/08/08/22 Zastupitelstvo města Libáň schvaluje záměr prodeje části pozemku parcelního čísla 

1326/14 o výměře cca 39 m2 v k. ú. Libáň ve vlastnictví Města Libáň. Přesná výměra prodávaného 

pozemku bude určena jeho oddělením novým geometrickým plánem.   

 

 

Z44/09/08/22 Zastupitelstvo města Libáň schvaluje záměr prodeje části pozemku parcelního čísla 

67/3 o výměře cca 12 m2 v k. ú. Psinice ve vlastnictví Města Libáň. Přesná výměra prodávaného 

pozemku bude určena jeho oddělením novým geometrickým plánem.   

 

 

Z44/10/08/22 Zastupitelstvo města Libáň schvaluje podání žádosti o poskytnutí dotace na projekt 

„KŘEŠICE – PSINICE, KANALIZACE A ČOV“ do Operačního programu Životní prostředí, 

specifický cíl 1.4 Podpora přístupu k vodě a udržitelného hospodaření s vodou.  

Zastupitelstvo města Libáň pověřuje starostu města sjednáním příslušné smluvní dokumentace.   

 

 

Z44/11/08/22 Zastupitelstvo města Libáň schvaluje uzavření kupní smlouvy mezi Městem Libáň a 

Vodohospodářskou a obchodní společností, a.s., se sídlem Na Tobolce 428, 506 01 Jičín, IČ: 

60109149, na odkup kanalizace – kanalizační stoky A, B, BA, CA, D a DA, umístěných na (v) 

pozemcích parc. č. 628/1, 632/1, 1491, 1521/2, 1571/1, 1536/1 a 1573/3 v k. ú. Libáň.  

Zastupitelstvo města Libáň pověřuje starostu města uzavřením příslušné smluvní dokumentace.   

 

 

Z44/12/08/22 1. Zastupitelstvo města Libáň schvaluje poskytnutí dotace z rozpočtu města Libáň 

Městu Jičín ve výši 44 750,-- Kč, na pokrytí neinvestičních nákladů na spolufinancování speciální 

třídy v Mateřské škole Větrov, Jičín. 

2. Zastupitelstvo města Libáň schvaluje uzavření Smlouvy o poskytnutí dotace dle bodu 1. mezi 

Městem Libáň a Městem Jičín. 

 

 

 

44.13. Závěr 

Pan starosta poděkoval všem členům zastupitelstva a občanům za pozornost. 

Pan starosta ukončil zasedání zastupitelstva v 19:33 hodin. 

 

 

 

Přílohy zápisu: 

1) Prezenční listina zastupitelů 

2) Prezenční listina občanů 

3) Zveřejněná  informace  o konání 44. veřejného zasedání  ZM  podle § 93 odst. 1, zákona            

o obcích 

4) Rozpočtové opatření č. 7/2022 

 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne: 5. 9. 2022 
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Ověřovatelé:    dne .............................................. podpis ........................................... 

 

       dne .............................................. podpis ........................................... 

 

Starosta:          dne .............................................. podpis ........................................... 

 

Místostarosta:      dne .............................................. podpis ........................................... 

 

 
Zapisovatelka:   


